
KARLOVARSKÝ KRAJ 
RADA KRAJE – KOMISE SPORTOVNÍ 

   

     

USNESENÍ 
 
z  18. zasedání Komise sportovní (dále jen „komise“), konaného dne 31. 10. 2022 od 15:00 hodin 

v zasedací místnosti č. 220, budova ,,B“ Krajského úřadu Karlovarského kraje, ulice Závodní 335/88, 

360 06  Karlovy Vary 

 

Přítomni:  Bc. Jakub Novotný, Ing. Jan Řezáč, Jaroslav Vébr, Mgr. Martin Grech, Petr 

Nimrichter, Bc. Marcel Vlasák (od 15:32), Vladimír Dicá, Josef Váňa (od 

15:03), Mgr. Štěpánka Řehořková, Miroslav Egert (od 15:17 hod.) 

 

Stálí hosté: Mgr. Jindřich Čermák – člen rady Karlovarského kraje, Ing. Martina Fučíková - 

vedoucí oddělení mládeže a sportu, Jitka Peřina – Česká unie sportu 

 

Ostatní zúčastnění:  -  

  

Omluveni:  Ondřej Topinka, Luboš Garaj, Ing. Josef Janů 

 

Neomluveni: - 

 

Jednání zahájil v 15:00 hodin a ukončil v 15:50 hodin předseda komise Bc. Jakub Novotný. 

 

Členové komise schválili následující program: 

 

usnesení č. 75/10/22 

 

1.) Úvod 

2.) Dotační programy v oblasti sportu pro rok 2023 – aktuální informace 

3.) Individuální dotace  

4.) Různé 
 

Hlasování   pro: 7   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

1. Úvod 

 

 

Předseda komise Bc. Jakub Novotný přivítal členy a hosty 18. zasedání komise  

a poděkoval všem za účast. 

 

 

2. Dotační programy v oblasti sportu pro rok 2023 – aktuální informace 

 
 

usnesení č. 76/10/22 

Komise vzala na vědomí informace o aktuálním stavu podaných žádostí v jednotlivých dotačních 

programech v oblasti sportu. 

 

Hlasování   pro: 9    proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

 

 



KARLOVARSKÝ KRAJ 
RADA KRAJE – KOMISE SPORTOVNÍ 

   
 

3. Individuální dotace 

 
 

usnesení č. 77/10/22 

Komise projednala žádosti subjektů o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu Karlovarského kraje  

a doporučuje Radě Karlovarského kraje poskytnout dotace v celkové výši 9.141 Kč dle přílohy č. 1. 

 

Hlasování   pro: 9   proti: 0    zdržel se: 0 

 

 

4. Různé 
 

 

Komise byla informována o dopisu paní Valeriánové z JEZDECKÉ STÁJE GABRIELKA, z.s. jako 

reakci na dopis pana Stránského (viz informace na posledním jednání komise). 

Paní Jitka Peřina z České unie sportu informovala členy komise o návštěvě sportovního gymnázia 

v Plzni, které se zúčastnil i hejtman Karlovarského kraje. 

 

Termín dalšího jednání komise bude upřesněn. 

 

 

V Karlových Varech dne 31. 10. 2022 

 

Zapsala: Ing. Martina Fučíková v.r. 

 

 

         Bc. Jakub Novotný v.r. 

         předseda komise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


